
Zápisnica č. 21/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 4. 12. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár, František Hulík, Gabriela Kuzmová 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
1. Návrh výšky bytného a kritérií pre pridelenie ubytovania v rekonštruovanom objekte STU 

Vazovova-Mýtna (pror. Bučko, Ing. Hulík) 
2. Aktuálna situácia v príprave a implementácii nového vizuálu STU (pror. Špaček) 
3. Investičné stavebné akcie na STU v roku 2006 (pror. Bučko) 
4. Oslavy 70. výročia založenia STU (pror. Špaček) 
5. Správa o celoživotnom vzdelávaní (pror. Kalužný) 
6. Príprava KZ na rok 2007 (pror. Molnár) 
7. Prehľad riešených výskumných projektov (pror. Redhammer) 
8. Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
9. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Návrh výšky bytného a kritérií pre pridelenie ubytovania v rekonštruovanom objekte STU 

Vazovova-Mýtna (pror. Bučko, Ing. Hulík) 
2) Prehľad riešených výskumných projektov (pror. Redhammer) 
3) Správa o celoživotnom vzdelávaní v akademickom roku 2005/06 (pror. Kalužný) 
4) Prehľad publikačnej činnosti za jednotlivé fakulty STU (pror. Redhammer) 
5) Aktuálna situácia v príprave a implementácii nového vizuálu STU (pror. Špaček) 
6) Oslavy 70. výročia založenia STU (pror. Špaček) 
7)  
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/20/2006, 2/20/2006, 3/20/2006, 
 
Nesplnené úlohy:   
 
K plneniu úlohy 3/20/2006 
Rektor STU rozhodol, že vyučovanie na všetkých fakultách STU sa začína vždy o celej 
hodine, t. j. napr. o 7:00 alebo 8:00 hodine a nie 7:20. 
 
Prorektor Kalužný informoval, že potrebné zmeny v Študijnom poriadku budú vydané ako 
Dodatok č.1 k Študijnému poriadku na STU. 
 
 
 
 
 



Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o rokovaní SRK ohľadom rozpočtu na tento aj budúci rok. SRK prerokovala aj 
novelu zákona o VŠ. 
 
Prorektor Bučko: 
Informoval o riešení vysporiadania pozemkov STU na ŠD Belojanisa a na Vazovovej ulici. 
 
 
K bodu 1 Návrh výšky bytného a kritérií pre pridelenie ubytovania 

v rekonštruovanom objekte STU Vazovova-Mýtna 
(pror. Bučko, Ing. Hulík) 

  
Rektor Báleš: Opýtal sa, od akého dátumu môžeme začať ubytovanie v tomto objekte STU
Pror. Bučko: Rieši sa posledný problém - úroveň hlučnosti v miestnostiach s oknami na 

Mýtnu ulicu a s tým spojené aj kolaudačné rozhodnutie. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhol, aby komisiu pre zostavenie poradovníka na ubytovanie menoval 
rektor STU. Je potrebné zostaviť kritériá na ubytovanie a včas ich zverejniť. 

Kvestorka 
Žideková: 

Je potrebné prerozdeliť ubytovacie priestory na tie, ktoré budú slúžiť 
doktorandom a tie pre mladých zamestnancov STU. 

Rektor Báleš: Navrhol pomer delenia 7 : 3 medzi doktorandov a zamestnancov STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/21/2006 
Vedenie STU prerokovalo a schválilo kalkuláciu cien za ubytovanie v objekte STU 
Vazovova-Mýtna ako aj v hotelovej časti tohto objektu. Rektor STU vymenuje komisiu pre 
zostavenie poradovníka na ubytovanie. Vymenovaná komisia potom vypracuje kritériá na 
ubytovanie a predloží ich na schválenie Vedeniu STU. 
 
 
K bodu 2 Aktuálna situácia v príprave a implementácii nového vizuálu 

STU (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Prorektor informoval, že dizajnmanuál bude od autorov loga k dispozícii 

k 15.12.2006 a od 2.1.2007 bude k dispozícii v elektronickej forme aj na 
internetovej stránke STU. Všetky ostatné prvky dizajnmanuálu budú 
pripravené v mesiaci december 2006. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/21/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave prípravy nového vizuálu STU a schvaľuje 
predložený postup. 
 
 
K bodu 3 Investičné stavebné akcie na STU v roku 2006 (pror. Bučko) 
  
Pror. Bučko: Ústne informoval o investičných stavebných akciách realizovaných na STU 

v roku 2006 a o zámere na rok 2007. V roku 2006 sa investičné akcie týkali 
dokončenia rekonštrukcie objektov STU Vazovova-Mýtna, rekonštrukcie 
OST a kuchyne na ŠD Bottova v Trnave a štadióna na ŠD Mladá Garda. 
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Celkový objem preinvestovaných prostriedkov bol cca 90 mil. Sk, z čoho 
cca 5 mil. Sk bolo použitých z fondu reprodukcie STU. V pláne na rok 2007 
sú rekonštrukcie OST na ŠD Dobrovičova, Mladá Garda a v budove R STU.

 
Stanovisko V-STU č. 2/21/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o investičných stavebných akciách na STU v roku 
2006 a zámere na rok 2007. 
 
 
K bodu 4 Oslavy 70. výročia založenia STU (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje návrh pamätnej medaily a jej 

rozdelenia na fakulty STU, návrh príležitostnej pečiatky a kalkuláciu 
k výrobe pamätnej medaily k 70. výročiu založenia STU. Bude vyrobená 
príležitostná pečiatka, ktorá sa bude v roku 2007 používať v podateľniach 
všetkých fakúlt ako aj rektorátu STU. Je potrebné zvolať rokovanie komisie 
pre prípravu osláv za účasti rektora STU, podľa možnosti ešte v decembri 
2006. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/21/2006 
Vedenie STU rozhodlo, že bude vyrobených 300 ks pamätných medailí. Na fakulty STU bude 
rozdelených 250 ks (SvF 40, SjF 25, FEI 42, FCHPT 35, FA 18, MTF 40, FIIT 8, R+CUP 42) 
a 50 ks zostane pre celouniverzitné potreby. Vedenie STU schválilo aj návrh výroby 
príležitostnej pečiatky k 70. výročiu založenia STU a jej distribúciu na podateľne pracovísk 
STU. 
 
 
K bodu 5 Správa o celoživotnom vzdelávaní (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje prehľad o akreditovaných aj 

neakreditovaných vzdelávacích kurzoch na jednotlivých fakultách STU ako 
aj na ICV STU. Aktivity ICV budú hodnotené osobitne. 

Rektor Báleš: V správe mu chýbajú informácie o finančných náležitostiach kurzov. 
 
Stanovisko V-STU č. 4/21/2006 
Vedenie STU berie na vedomie „Správu o celoživotnom vzdelávaní na STU v akademickom 
roku 2005/2006“. 
 
 
K bodu 6 Príprava KZ na rok 2007 (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Uviedol hlavné pripomienky k návrhu KZ na rok 2007, ktorý predložila 

UOO na STU. O jednotlivých pripomienkach tak z fakúlt ako aj z rektorátu 
STU podrobne informovala Ing. Kuzmová. Materiál bude odoslaný na UOO 
STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/21/2006 
Vedenie STU prerokovalo návrh KZ na rok 2007, ktorý predložila UOO STU a súhlasí so 
všetkými pripomienkami k tomuto návrhu, ktoré predniesla Ing. Kuzmová. 
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K bodu 7 Prehľad riešených výskumných projektov (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál k tejto téme obsahujúci grafické zobrazenie 
vývoja riešených výskumných projektov na pracoviskách STU v Bratislave. 
Uviedol aj nedostatky týkajúce sa hlavne financovania už schválených 
projektov a výsledky jednania s príslušnými ministerstvami o tomto 
probléme. 

Rektor Báleš: Upozornil, že sa treba dobre pripraviť na výzvy pre projekty zo 
štrukturálnych fondov EÚ, ktoré nás v najbližších rokoch čakajú. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/21/2006 
Vedenie STU berie na vedomie prehľad o riešených výskumných projektoch na STU. 
 
 
K bodu 8 Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný prehľad o evidencii publikačnej činnosti na fakultách 
STU za roky 2002 až 2006 v centrálnej databáze, ktorá má byť hotová do 
31.12.2006. Niektoré fakulty s evidenciou meškajú. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/21/2006 
Vedenie STU berie na vedomie prehľad o evidencii publikačnej činnosti na STU a ukladá 
pror. Redhammerovi informovať o aktuálnom stave evidencie publikačnej činnosti na 
rokovaní KR STU. 
 
K bodu 9 Rôzne 
 
1) Prorektor Špaček: 

- V Štatúte STU sú potrebné zmeny v súvislosti s novým logom STU. 
- Požiadavky na fotoslužby je potrebné oznamovať s časovým predstihom minimálne 

24 hodín. 
- Podrobne oboznámil s priebehom prace na materiáli Pravidlá tvorby, evidencie, 

uchovávania a zverejňovania predpisov STU 
- Je potrebné stanoviť termín inaugurácie rektora a dekanov na nove funkčné obdobie, 

OPV R-STU na jej prípravu potrebuje minimálne 6 týždňov  
- Je potrebné architektonicky riešiť čelnú stenu v aule D. Ilkoviča. 

 
2) Prorektor Redhammer: 

Informoval o veľmi zlom stave vo financovaní projektov ESF. Uskutočnila sa schôdza 
troch dotknutých ministerstiev o tomto probléme MŠ, MF a MPaSV SR, z ktorej 
vyplynuli konkrétne úlohy pre jednotlivých ministrov. 

 
3) Prorektor Kalužný: 

Požiadal o presun termínu predloženia správy o vzdelávaní, nakoľko nedostal potrebné 
podklady včas zo SjF STU. 

 
4) Prorektor Bučko:  

Požiadal o zálohové financovanie rekonštrukcie objektu STU Vazovova-Mýtna z fondu 
reprodukcie. Príslušné financie z MŠ SR meškajú a je potrebné uhradiť faktúry za už 
vykonané práce. 
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Uznesenie V-STU č. 3/21/2006 
Vedenie STU schvaľuje uvolnenie 5 507 951,-Sk z fondu reprodukcie STU na zálohové 
financovanie rekonštrukcie objektu STU Vazovova-Mýtna. 
 
5) Prorektor Molnár:  

- Výsledok z kontroly vykonanej Úradom pre ochranu osobných údajov okrem iného 
je, že musíme vytvoriť štruktúru zodpovedných pracovníkov na STU. 

- Dňom 4.12.2006 začína nové výberové konanie na dodávateľa výpočtovej techniky. 
- Overuje sa splnenie úlohy týkajúcej sa naplnenia registra študentov na MŠ SR. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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